
 

 

 

       

Αθήνα, 23 Μαΐου 2025 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

 

Προς τον Υπουργό Υποδομών & Μεταφορών 

 

Θέμα: Επιτακτική ανάγκη η επέκταση της γραμμής του ΜΕΤΡΟ στους Δήμους 

Κερατσινίου-Δραπετσώνας, Περάματος 

 

Αποτελεί κοινή διαπίστωση πως οι Δήμοι Κερατσινίου-Δραπετσώνας, Περάματος και 

Σαλαμίνας αποτελούν ίσως τις πιο επιβαρυμένες περιβαλλοντικά περιοχές της χώρας, καθώς 

εκεί είναι συγκεντρωμένες οι περισσότερες ρυπογόνες και οχλούσες δραστηριότητες.  

Η κυκλοφοριακή συμφόρηση των ως άνω Δήμων προκαλεί καθημερινά αρνητικές επιπτώσεις 

στην ποιότητα ζωής των κατοίκων τους, οι οποίοι ζητούν το αυτονόητο, τη σταθερή, ασφαλή 

και μαζική μετακίνηση προς το κέντρο της Αθήνας και των υπαρχόντων σταθμών του ΜΕΤΡΟ.  

Αξίζει να σημειωθεί πως το Πέραμα συνδέεται με την υπόλοιπη Αττική μέσω ενός και 

μοναδικού δρόμου, εξυπηρετώντας μέσω αυτού εκατοντάδες χιλιάδες πολίτες που διέρχονται, 

ζουν ή εργάζονται στην πόλη, στον ναύσταθμο, στα ναυπηγεία, τους κατοίκους και τους 

παραθεριστές της Σαλαμίνας, ενώ, ταυτόχρονα, επιβαρύνεται από τον αυξανόμενο 

κυκλοφοριακό φόρτο λόγω της επέκτασης των δραστηριοτήτων της COSCO. 

Η Δημοτική Αρχή και οι φορείς του Δήμου Περάματος προχώρησαν την Τετάρτη 30 Απριλίου 

στον αποκλεισμό της μιας και μοναδικής λεωφόρου κλείνοντας σε ώρες αιχμής και τις δύο 

λωρίδες κυκλοφορίας διαμαρτυρόμενοι για τον κυκλοφορικό εγκλωβισμό που υφίσταται 

οποιοσδήποτε,  κάτοικος ή διερχόμενος από το Πέραμα, αλλά και για τους κινδύνους του 

δυνητικά εγκληματικού αδιεξόδου που η κατάσταση εγκυμονεί σε περίπτωση έκτακτης 

ανάγκης. 

Η κυβέρνηση επιβάλλεται να εντάξει στον προγραμματισμό της την επέκταση της λειτουργίας 

του ΜΕΤΡΟ στους Δήμους Κερατσινίου-Δραπετσώνας, Περάματος. 

Είναι ένα φιλικό συγκοινωνιακό μέσο που θα μειώσει τον κυκλοφοριακό φόρτο των περιοχών, 

αλλά και την τεράστια περιβαλλοντική επιβάρυνση λόγω της υφιστάμενης αυξημένης 

κυκλοφορίας, ενώ θα βελτιώσει την ταχύτερη μετακίνηση των πολιτών. Ο σταθμός Περάματος 

επίσης θα έχει την δυνατότητα να εξυπηρετεί και την Σαλαμίνα. 

Οι πολίτες του Περάματος, του Κερατσινίου και της Δραπετσώνας ζητούν το αυτονόητο, 

δηλαδή, να έχουν ίσες ευκαιρίες και αναπτυξιακές προοπτικές με τους υπόλοιπους κατοίκους 

του λεκανοπεδίου. 

Κατόπιν των ανωτέρω,  
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Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

 

1) Εντάσσεται στον προγραμματισμό της Κυβέρνησης η επέκταση της λειτουργίας του 

ΜΕΤΡΟ στους Δήμους Κερατσινίου-Δραπετσώνας, Περάματος; 

2) Αν ναι, ποιο είναι το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης του έργου; 

3) Σε ποιες άλλες ενέργειες προτίθεται να παρέμβει προκειμένου να αποσυμφορηθούν οι 

περιοχές του Περάματος, Κερατσινίου και Δραπετσώνας από την κυκλοφοριακή πίεση που 

υφίστανται και η οποία υποβαθμίζει σημαντικά την ποιότητα ζωής των πολιτών; 

 

Οι ερωτώντες Βουλευτές 

 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

 

Κασιμάτη Νίνα 

 

 

Βέττα Καλλιόπη 

 

Ζαμπάρας Μίλτος 

 

Μαμουλάκης Χαράλαμπος 

 

Μπάρκας Κωνσταντίνος 

 

Παππάς Νικόλαος 

 

Τσαπανίδου Πόπη 

 

Ψυχογιός Γεώργιος 

 

 

 




